
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga 
Till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 

Fördelning av välfärdsmiljarderna 

När Malmö stads budget antogs i november såg vi alla att den budget styret i la fram skulle 
innebära stora nedskärningar inom välfärden, inte minst inom skolan. Kommunala 
nedskärningar av välfärden istället för behövliga satsningar sker runt om i landet. Detta har 
uppmärksammats i riksdagen och såväl den pressade regeringen som den samlade 
oppositionen har nu beslutat att tillskjuta välfärden i kommunerna mer pengar för att 
minska nedskärningarna. Vi är glada att Vänsterpartiet i riksdagen agerat för att få fram 
pengar för att stärka välfärden. I regeringens tilläggsbudget finns 5 miljarder, dessutom har 
oppositionen i riksdagen enats om ytterligare 2,5 miljarder. Fördelat till Malmö innebär det 
nästan 175 miljoner. 
 
Det är brådskande att alla nämnder får besked om hur mycket de får av dessa pengar för att 
inte nedskärningarna först ska göras och därefter kommer extra pengarna. Vi har de senaste 
veckorna sett pressmeddelanden från styret som anger hur de tänker att fördela pengar till 
olika nämnder i Malmö. Det är bra att vara snabba, men det är inte via pressmeddelanden 
kommunala beslut tas. Vi behöver ett ärende i kommunstyrelsen som tar beslutet om 
fördelningen. Dessutom har styret bara räknat med 115 miljoner till Malmö, de pengarna 
som regeringen föreslår. Oppositionen i riksdagen har enats om ytterligare pengar så den 
totala summan till Malmö blir nästan 175 miljoner.  
 
Min fråga är: 

• När kommer ett ärende till kommunstyrelsen om fördelningen av samtliga extra 
pengar till välfärden? 

  
 
Malmö den 1 februari 2020 

 


